

meilleure teste qui fut parmy eux, & qui craignoient avec raison que sa mort ne fut la ruine de leur país. Il me disoit tousjours : je veux mourir chrestien et tenir la parolle que j'ay donné à Dieu dans mon baptisme au quel je n'attribue ma mort comme mes parents se l'imaginent fausement. Nous mourrons tous, et les infidelles mourront aussy bien que moy. Il y a un Dieu qui a mits des bornes a nostre vie, il fera de moy ce qu'il luy plaira, j'accepte volontiers tout ce qui vient de sa main, soit la vie soit la mort.--C'est dans ces sentimens qu'il mourut. J'aurois sujet de le regretter si je n'estois moralement assuré de son bonheur, et si je n'espérois qu'il